
Matematika Szakterületi Koordinátori beszámoló
2009. november 8. – 2010. február 13.

Tisztelt Képviselők!

Alább olvashatjátok beszámolómat az említett időszakban. Időrendi felépítést követtem, a tematikus 
értékelést szöveges formában az időrendi felsorolás után találhatjátok.

Tematikus bontás (teljesség igénye nélkül): 

November 10. TTK HÖK Választmány
TTK HÖK Küldöttgyűlés

November 18. Kari Tanács

November 19. TTK HÖK Választmány

November 24. TTK HÖK Választmány

December 7.   TTK HÖK Választmány

December 9. Kari Tanács

December 18.  TTK HÖK Választmány
HÖK-ös Karácsony

Január 7. Alkalmazott matematikus Msc felvételi bizottság

Január 13. Rényi Intézetben megbeszélés Pálfy Péter Pállal és Holló Szabó Ferenccel (Matematikai 
Múzeum kapcsán)

Január 14. TTK HÖK Választmány

Január 27. Egyetemi Nyílt nap (pult)

Január 29. ELTE TTK Nyílt nap (előadás, pult, körbevezetés)

Február 9. TTK HÖK Választmány
Mentormegbeszélés

Napi ügyek intézése:

Oktatókkal való kommunikáció:
Az oktatókkal történő beszélgetések, egyeztetések jelen időszakban nagyon gyakoriak, melynek oka 
több részből tevődik össze.

Egyrészt jelen pillanatban zajlik a Bsc reform, a Nyílt nap és az Educatio is a jelen időszakra esik és 
természetesen a vizsgaidőszak és a félévkezdés mindig tartogat különféle tanulmányi csemegéket, 
melynek során az érdekvédelem és jogos keretek érvényesítése előtérbe kerül.

A Bsc reform nagyon jól zajlik a Matematikai Intézetben. A hallgatók véleményei, javaslatait 



szerves részévé tették a reformnak, több ötletünket fogadták el, találták méltányolhatónak, így 
ténylegesen mondhatom, hogy e téren sikereket könyvelhettünk el. A Bsc reform nagy odafigyelést 
és energia belefektetést igénylő folyamat. Ez úton is szeretnék köszönetet mondani mindenkinek, 
aki segített kialakítani a Matematika Szakterület állásfoglalását, koncepcióját a Bsc reformban. 
Kiemelném (névsorban) Dukán András Ferenc, Kovács Balázs, Lakó Viktória és Magyar Róbert 
segítségét, akikkel többször tartottunk megbeszélést mind az egyetemen oktatási időben, mind 
hétvégéken. Azonban azt szeretném leszögezni, hogy a reformnak még koránt sincs vége, 
folyamatosan alakul a dolog.

A Nyílt nap is sok előkészületet vett igénybe, úgy találom, hogy az idei jobban sikerült, mint a 
tavaly őszi, bár akkor sem voltak kifejezett problémák. 
Az oktatókkal időben megtörténtek az egyeztetések. A nyílt napos „pultos program” és kinézet is 
jóra sikeredett. Ismét nagy köszönetet kell mondanom mindazoknak akik ebben a munkában részt 
vettek.

Hallgatói érdekképviselet, hallgatói ügyek intézése:

A folyamatos levelezések természetesen ebben az időszakban is megtörténtek, próbáltam 
mihamarább válaszolni a különböző megkeresésekre. 
Voltak közöttük olyan esetek amik esetiek, könnyű rájuk válaszolni, de voltak más helyzetek is, 
amikre hosszabb, több egyeztetés útján történt az ügyintézés (például fel kellett vennem a 
kapcsolatot a TÓK tanulmányi elnökhelyettesével egy hallgatói ügyben). Mindig a tudásomhoz 
képest a legmegfelelőbben válaszoltam.

Delegáltságok:
A szakterületi koordinátor matek szakterületen tisztségénél fogva delegált a választmányba, az 
Intézeti Tanácsba, illetve a Kari Tanácsba. Ezen delegáltságaimnak eleget tettem, az üléseken 
megjelentem, illetve ha nem tudtam megjelenni (ilyen az elmúlt időszakban nem volt), akkor arról 
kimentést írtam.

Szakterületi csoport munkája:
Ebben e félévben még nem volt szakterületi csoport ülés, a múlt félévben november végén volt egy, 
amin rengeteg ötletet beszéltünk meg. A gond, hogy sok megmaradt ötlet szinten. Szerencsére a 
levelező listán folyamatosan tudjuk tartani a kapcsolatot, itt is történik az ügyek intézése. 
A múzeum egyre jobban részese lesz a szakterületi dolgoknak, aminek én nagyon örülök, mert 
közösen sokkal többre vagyunk képesek.  Folyamatosan egyeztettem Holló Szabó Ferenccel a 
januárban, hogy hogyan, s mint kéne a teaesteket folytatni. Remélhetőleg fellendülés lesz 
tapasztalható ezen rendezvényünk kapcsán..
Szerencsére sikerült újakat is bevonni a „munkába”.

Összességében úgy érzem, hogy ez az időszak, ugyan nagyrészt vizsgaidőszak volt, de nagyon 
aktívan és mozgalmasan telt, főleg az én szemszögemből. Külön köszönöm azok segítségét, akik a 
vizsgaidőszak ellenére tudtak foglalkozni bizonyos ügyekkel. 
Úgy gondolom, hogy egy beszámolóba belefér valamiféle önértékelés is, ezt most megteszem. Úgy 
érzem, hogy sokat fejlődtem ezen időszakban, de tudom, hogy vannak még fejleszteni valók a 
koordinátori tevékenységemben (ezek részletezésére nem térnék ki).

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat!

Tisztelettel,



Budapest, 2010. február 14.

Árendás Ákos Tuzson
Matematika Szakterületi

Koordinátor
ELTE TTK HÖK


